
Social- og Indenrigsudvalget

Til: Social- og indenrigsministeren

Dato: 10. september 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 74
Kan ministeren redegøre for, om der er opnået en rationaliseringsgevinst ved,
at 73 kommuner pr. den 1. januar 2015 har indført DUBU-systemet (it-løsning
af sagsbehandling på børne- og ungeområdet), og svarer den eventuelle ge-
vinst til det beløb, man havde forudsat ved indførelsen af systemet? Kan mini-
steren oplyse, hvilken effekt it-systemet har haft på kvaliteten af sagsbehand-
lingen i kommunerne? Og kan ministeren redegøre for hvor mange midler, der
er blevet afsat til at videreudvikle DUBU-systemet på baggrund af de praksi-
serfaringer, kommunerne har opnået? Og mener ministeren, at de ressourcer,
der er blevet brugt på systemet, står mål med udbyttet heraf taget de admini-
strative byrder i betragtning, som sagsbehandlerne oplever?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Trine Torp (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Trine.Torp@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Maja Panduro
formand
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